
ПРОТОКОЛ 

засідання громадської ради при облдержадміністрації 

 

Дата проведення: 16.09.2022 

Початок заходу: 18.00-20.00 

Місце проведення: в онлайновому режимі - за допомогою  сервісу Google Meet 

 

Присутні: 23 члена громадської ради при облдержадміністрації 

Відсутні: Ганна АВДІЯНЦ, Ганна АЛАД’ЄВА, Василь ГРЕЧИНА, Михайло 

ГРИНІК, Ілля ЄЛІН, Василь ІВАНЮК, Олександр КАЛАЧОВ, Тетяна 

ЛЬВОВА, Тетяна СІГАЄВА, Сергій СТЕЛЬМАЩУК, Олена ХАТМУЛЛІНА. 

 

Порядок денний: 

1. Про виключення та включення  членів громадської ради при 

облдержадміністрації  

2.  Актуальні питання щодо організації роботи громадської ради при 

облдержадміністрації під час воєнного стану в Україні.  

3.   Про затвердження плану діяльності громадської ради при 

облдержадміністрації на 2022-2023 рік    

4.  Внесення змін та доповнень до Положення про громадську раду при 

облдержадміністрації 

5. Затвердження Регламенту громадської ради при облдержадміністрації 

6. Можливості та грантова підтримка для ГО, співпраця з органами 

місцевого самоврядування у різних областях України. 

 

 

Анастасія ПРОКОПЕНКО, голова громадської ради облдержадміністрації,  

відкрила засідання громадської ради при облдержадміністрації, та зазначила, 

що кворум засідання громадської ради при  облдержадміністрації є та складає 

23 осіб від загальної кількості 35 членів. Також повідомила, що на засідання 

запрошено Тетяну ТЮРІНУ, начальника управління інформаційної діяльності 

та комунікацій з громадськістю облдержадміністрації. 

Тетяна ТЮРІНА повідомила членів громадської ради про стан подій в 

області, гуманітарну ситуацію та процес евакуації населення. 

Анастасія ПРОКОПЕНКО ознайомила членів громадської ради при  

облдержадміністрації з порядком денним та запропонувала його затвердити. 

 

ГОЛОСУВАЛИ (присутні 18 осіб) 

“ЗА” - 18 

“ПРОТИ” - 0 

“УТРИМАЛИСЬ” - 0 

УХВАЛИЛИ: затвердити порядок денний засідання громадської ради при 

облдержадміністрації. 
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1. Про виключення та включення  членів громадської ради при 

облдержадміністрації 

Ольга ПРИСЯЖНЮК повідомила, що розпорядженням Президента 

України від 04 липня 2022 № 124/2022- рп Володимира РИБАЛКІНА 

призначено начальником Святогірської міської військової адміністрації 

Краматорського району Донецької області. Також зазначила, що відповідно до 

розпорядження голови облдержадміністрації, начальника обласної військової 

адміністрації від 11 липня 2022 року № 333/5-22 припинено членство у 

громадській раді при облдержадміністрації Володимира Рибалкіна. 

Окрім цього, запропонувала на підставі пункту 17 Положення про 

громадську раду при облдержадміністрації, затвердженого розпорядженням 

голови облдержадміністрації, керівника обласної військово-цивільної 

адміністрації від 13 травня 2020 року № 483/5-20 включити до складу 

громадської ради при облдержадміністрації Вараву Олексія Миколайовича 

голову правління благодійної організації благодійний фонд «Фонд Бориса 

Білаша». 

 

ГОЛОСУВАЛИ (присутні 19 осіб) 

“ЗА” - 19 

“ПРОТИ” - 0 

“УТРИМАЛИСЬ” – 0 

 

УХВАЛИЛИ: включити до складу громадської ради при облдержадміністрації 

Вараву Олексія Миколайовича голову правління благодійної організації 

благодійний фонд «Фонд Бориса Білаша». 

 

2. Актуальні питання щодо організації роботи громадської ради при 

облдержадміністрації під час воєнного стану в Україні 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Тетяна КОШЕЛЬ повідомила про напрями роботи благодійної організації 

«Рух за духовне та національне відродження Донбасу «Пліч-о-Пліч», 

необхідність зібрати потреби, які виникли внаслідок активізації бойових дій на 

території області, та обговорити питання фінансової підтримки мешканців 

області, які залишились в населених пунктах області. 

  Олександр КАШЛАКОВ повідомив про можливості від українського 

гуманітарного фонду та про проблеми в місцях компактного поселення в 

Кропивницьку.  

Ірина СТЕПАНОВА зосередила увагу на питаннях розміщення ВПО, їх 

працевлаштуванні, реабілітації цивільних та військових, створення рад ВПО 

при органах місцевого самоврядування. Також зазначила, що буде інформувати 
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членів громадської ради при облдержадміністрації про нові можливості від 

міжнародних донорів для представників інститутів громадянського суспільства.  

Ярослав БОЙКО зазначив, що необхідно провести моніторинг потреб в 

населених пунктах області, також звернув увагу на питання опалення домівок в 

осінньо-зимовий період. 

Юлія ВОЛОДЧЕНКО запропонувала звернутись до представників бізнесу 

щодо можливості розміщення ВПО та території баз відпочинків. 

 Анастасія ПРОКОПЕНКО запропонувала членам громадської ради при 

облдержадміністрації надати інформацію про тимчасове розміщення їх 

організацій, напрям роботи, наявність ради ВПО в населеному пункті, де 

знаходиться член громадської ради при облдержадміністрації. 

Окрім цього запропонувала створити тимчасову робочу групу з 

моніторингу наявності в приймаючих громадах консультативно-дорадчих 

органів з питань ВПО 

 

ГОЛОСУВАЛИ (присутні 18 осіб) 

“ЗА” - 18 

“ПРОТИ” - 0 

“УТРИМАЛИСЬ” - 0 

 

УХВАЛИЛИ: створити тимчасову робочу групу з моніторингу наявності в 

приймаючих громадах консультативно-дорадчих органів з питань ВПО. 

Ірина СТЕПАНОВА запропонувала залучити до зазначеної групи 

радників ВПО (Олександра ВОРОШКОВА тощо). 

 

3. Про затвердження плану діяльності громадської ради при 

облдержадміністрації на 2022-2023 рік    

ВИСТУПИЛИ: 

 

Світлана АГАДЖАНЯН повідомила про корегування плану роботи 

громадської ради при облдержадміністрації на 2022-2023 рік. 

Світлана РУДЬ запропонувала розробити заново план роботи громадської 

ради при облдержадміністрації на 2022-2023 рік. 

Ольга ПРИСЯЖНЮК запропонувала взяти за основу план роботи 

громадської ради при облдержадміністрації на 2022-2023 рік, узгоджений 

комітетами громадської ради, а також враховувати ситуацію, пов’язану з 

воєнним станом в Україні. 

Анастасія ПРОКОПЕНКО запропонувала затвердити план роботи 

громадської ради при облдержадміністрації на 2022-2023 рік, узгоджений 

комітетами громадської ради 

 

ГОЛОСУВАЛИ (присутні 19 осіб) 

“ЗА” - 14 
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“ПРОТИ” - 2 

“УТРИМАЛИСЬ” – 3 

 

УХВАЛИЛИ: затвердити план роботи громадської ради при 

облдержадміністрації на 2022-2023 рік, узгоджений комітетами громадської 

ради (додається). 

 

4. Внесення змін та доповнень до Положення про громадську раду при 

облдержадміністрації та затвердження Регламенту громадської ради 

при облдержадміністрації 

Світлана АГАДЖАНЯН повідомила, що комітетом розвитку 

громадянського суспільства опрацьовано зазначене питання та підготовлено 

проєкт Положення про громадську раду при облдержадміністрації. 

Ольга ПРИСЯЖНЮК зазначила, що постановою Кабінету Міністрів 

України від 16 серпня 2022 р. № 909 внесені зміни до постанови Кабінету 

Міністрів України від 3 листопада 2010 р. № 996 «Про забезпечення участі 

громадськості у формуванні та реалізації державної політики», та 

запропонувала врахувати їх в проєкті Положення про громадську раду при 

облдержадміністрації. 

Світлана РУДЬ запропонувала врахувати окремі пункти постанови 

Кабінету Міністрів України від 16 серпня 2022 р. № 909. 

 

ГОЛОСУВАЛИ (присутні 18 осіб) за затвердження проєктів Регламенту 

громадської ради при облдержадміністрації та Положення про громадську раду 

при облдержадміністрації з врахуванням постанови Кабінету Міністрів України 

від 16 серпня 2022 р. № 909. 

“ЗА” - 16 

“ПРОТИ” - 1 

“УТРИМАЛИСЬ” – 1 

 

УХВАЛИЛИ: затвердити проєкти Регламенту громадської ради при 

облдержадміністрації та Положення про громадську раду при 

облдержадміністрації з врахуванням постанови Кабінету Міністрів України 

від 16 серпня 2022 р. № 909 (додаються). 

 

6. Можливості та грантова підтримка для ГО, співпраця з 

органами місцевого самоврядування у різних областях України 

Ірина СТЕПАНОВА нагадала членам громадської ради при 

облдержадміністрації, що в системі Telegram створено групу для більш 

плідного обміну інформації, вирішення нагальних питань. Окрім цього всю 

інформацію дублюють на електронні адреси членів громадської ради при 
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облдержадміністрації. Також запропонувала членам громадської ради при 

облдержадміністрації бути більш активними. 

Також запропонувала звернутись до голів облдержадміністрацій з 

пропозицією сприяти захисту та дотримання прав і свобод внутрішньо 

переміщених осіб, створення умов для інтеграції за новим місцем проживання в 

Україні. 

 

ГОЛОСУВАЛИ (присутні 18 осіб) 

“ЗА” - 18 

“ПРОТИ” - 0 

“УТРИМАЛИСЬ” – 0 

УХВАЛИЛИ: звернутись до облдержадміністрацій з пропозицією 

сприяти захисту та дотримання прав і свобод внутрішньо переміщених осіб, 

створення умов для інтеграції за новим місцем проживання в Україні. 

Ірина СТЕПАНОВА запропонувала звернутись до департаменту фінансів 

облдержадміністрації з проханням надати роз’яснення щодо можливості 

перерозподілу коштів в місцевих бюджетах під час діє воєнного стану в 

Україні. 

ГОЛОСУВАЛИ (присутні 18 осіб) 

“ЗА” - 18 

“ПРОТИ” - 0 

“УТРИМАЛИСЬ” – 0 

УХВАЛИЛИ: звернутись до департаменту фінансів облдержадміністрації 

з проханням надати роз’яснення щодо можливості перерозподілу коштів в 

місцевих бюджетах під час діє воєнного стану в Україні. 

Ярослав ДАНКІВ повідомив про напрями роботи благодійної організації 

«Благодійний фонд «Карітас Волноваха» та запропонував співпрацю членам 

громадської ради при облдержадміністрації. 

Ігор ШАЛАУМОВ запропонував членам громадської ради при 

облдержадміністрації більш плідну співпрацю та звернувся з пропозицією 

ділитись інформацією про нагальні проблеми. 

  

 

 

 

 

 

Голова громадської ради при   

облдержадміністрації  Анастасія ПРОКОПЕНКО 

 

Секретар громадської ради при  

облдержадміністрації Ольга ПРИСЯЖНЮК 


